
Obec Markvartice 

Z Á P I S 

z 2. zasedání Zastupitelstva obce Markvartice, které se konalo dne 16. 2. 2017 
 od 18:00 do 19:00 hodin na sále Obecního domu 

 
Zasedání Zastupitelstva obce byli přítomni: Tomáš Renka, Jaroslav Flieger, Alice Mitrušková, Jiří Zach, Ing. 
Petr Hodboď , Hana Didíková  
 
Omluveni: Ing. Libor Kunte, Radek Burián, Jan Ihnát 
 

01 -  Schválení návrhové komise  
 

Zastupitelstvo obce schvaluje návrhovou komisi ve složení: Ing. Petr Hodboď, Alice Mitrušková, Hana 
Didíková 

 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 
02 – Schválení doplněného programu 2. veřejného zasedání ZO 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje doplněný program 2. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Markvartice 
v roce 2017. 

Program: 
1) Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele 
2) Schválení programu 

3) Úkoly z minulého VZZO 

4) Partnerská smlouva s MM Děčín a podpis smlouvy 

5) Podání žádosti o dotaci – chodníky a cesty okolo kostela 

6) Podání žádosti o dotaci z FÚK 

7) Dodatek smlouvy č. 1 AVE  

8) Darovací smlouva - st. p. č. ½, k. ú. Markvartice u Děčína 

9) Prodej pilařské kulatiny 

10) Diskuze a závěr 

 

Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

Zasedání se řídí jednacím řádem schváleným 11. 11. 2010. 
 

03 –  Kontrola plnění úkolů z 1. zasedání ZO 

 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí informaci o plnění úkolů z 1. zasedání Zastupitelstva obce Markvartice. 

04 – Partnerská smlouva s Magistrátem města Děčín a podpis smlouvy 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje partnerskou smlouvu s Magistrátem města Děčín a zároveň podpis této 
smlouvy. 
 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

 



05 – Podání žádosti o dotaci – chodníky a cesty okolo kostela 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci, která bude použita na úpravu chodníků a cest okolo 
kostela. 
 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

06 – Podání žádosti o dotaci z FÚK 

Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci z FÚK, která bude použita na akci svěcení 
Markvartického kostela – půjde o reklamní předměty, občerstvení, informační tabule, kyvadlovou dopravu, 
květiny, orientační tabule, … 
 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

07 –  Dodatek smlouvy č. 1 s firmou AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o. 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje dodatek smlouvy č. 1 s firmou AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o. Česká 
Lípa. 
 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

08 – Darovací smlouva na st. p. č. ½, k. ú. Markvartice u Děčína 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje darovací smlouvu na st. p. č. ½, v k. ú. Markvartice u Děčína pro 
Římskokatolickou církev. 
 
Pro 5 zastupitelů, nikdo nebyl proti, zdržel se 1 (p. Flieger). 

09 – Prodej pilařské kulatiny 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje prodej pilařské kulatiny, a to za ceny-jakost „A“ 2.150,-Kč / m3 a  
jakost „C“ 1.800,-Kč / m3. 
 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
DISKUZE  
 
p. Svoboda Antonín-parkoviště včetně cest vedle mě je nedostatečně udržováno, pak se chci zeptat, jak 
dopadlo šetření policie ve věci úhynu volavky a nesouhlasím s tím, že se na VZ nedostavil zástupce povodí 
Ohře 
p. Kopecký – podal informaci o vypsání dotací na záchranu historického majetku ministerstvem zemědělství, 
dále se zeptal, proč se pozemek st.p.č. ½ církvi daruje 
toto zodpověděl p. Hodboď 
p. Bartoň – měl připomínky k nedostatečné zimní údržbě komunikací v obci 
p. Miščíková – navrhuje, aby obec projednala možnost změny názvu autobusové zastávky z u Obú na u 
školky, dále upozorňuje na to, že před školkou jsou zaparkovaná auta a při nastupování do autobusu není 
prostor, také má připomínky k nedostatečné zimní údržbě komunikací – při použití pluhu dochází k nakupení 
sněhu v místě branky a brány pro vjezd (jedná se hlavně u domů rodin, kdy oba manželé mají už přes 80 let 
a již nemají sílu sníh sami odklízet) a určitě nejsme jediní, komu to vadí dodává p. Miščíková. 
 
Nakonec starosta obce poděkoval všem přítomným za účast a pozval je na další veřejné zasedání 
Zastupitelstva obce.  



 
 

Zapisovatel:      Hana Didíková 
 

Návrhová komise:       Ing. Petr Hodboď,  
              
       Alice Mitrušková 
    
       Hana Didíková 
 
 
Ověřovatelé zápisu:     Jiří Zach, 
 
       Jaroslav Flieger,  
 
 
Starosta      Tomáš Renka,   
 
 
 
V Markvarticích dne 23. 2. 2017 


